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Trafikudvalget

Til: Transportministeren
Dato: 22. januar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 764
Ministeren bedes gøre status pr. 1. januar 2010 for, hvordan DSB's el-lokomotiver 
litra EA anvendes, hvor mange der er i aktiv tjeneste, og hvor mange er lagt i 
"mølpose".

Spørgsmål 765
Kan ministeren be- eller afkræfte, at når et antal af DSB's litra EA-lokomotiver er 
lagt i "mølpose", da skyldes det, at DSB ikke kan få styresystemerne til at 
fungere sammen med dobbeltdækkertogene, og i fald det forholder sig således 
bedes dette uddybet.

Spørgsmål 766
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt DSB har planer om at udfase litra EA og 
i givet fald hvornår ventes dette at ske.

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand.
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